



A Brilliant Solution
for your Pool.

*La Solution Brillante
pour votre Piscine.*



The unique properties of **Alkorplan 3000® PLATINUM** make it a brilliant finish for your pool.

With **Alkorplan 3000® PLATINUM** your pool will be original and quite distinguished, providing sensations that contribute to a wonderful state of well-being.

Its metallic effect design is combined with exclusive product qualities that make the new **Alkorplan 3000® PLATINUM** the perfect lining for your pool, both aesthetically and technically.

Flexible and malleable, **Alkorplan 3000® PLATINUM** adapts easily to the most complex shapes and designs.

The innovative protective coating of the entire **Alkorplan 3000®** range offers excellent resistance to abrasion, ageing, staining, and protects your pool against daily wear and tear.

Alkorplan 3000® PLATINUM is the most lustrous and exciting liner for your pool, whilst providing at the same time the very highest level of security and protection for your swimming pool.

*De par ses propriétés uniques **Alkorplan 3000® PLATINUM** sera le revêtement le plus éclatant et lumineux de votre piscine.*

*Avec **Alkorplan 3000® PLATINUM** votre piscine sera originale et élégante; une piscine pour partager des sensations et contribuer au bien-être de tous.*

*Son effet métallique et ses qualités exclusives font du nouvel **Alkorplan 3000® PLATINUM** la meilleure solution esthétique et technique pour votre piscine.*

*La souplesse d'**Alkorplan 3000® PLATINUM** lui permet de s'adapter en toute liberté à n'importe quelle forme ou surface.*

*Grâce à la formule de vernis innovante d'**Alkorplan 3000®**, cette membrane constitue une protection excellente contre les frottements, le vieillissement et les taches et elle résiste aux agressions quotidiennes et à l'usure du temps.*

***Alkorplan 3000® PLATINUM** est le revêtement le plus attrayant qui apporte à la fois la sécurité et la protection dont votre piscine a besoin.*